
Haine contrafăcute decoperite
la  Punctul  de  Trecere  al
Frontierei de la Vama Veche
4 iulie 2024 12:32

Poliţiştii de frontieră români și
bulgari au descoperit, în urma unei
acțiuni comune desfășurate în PTF
Vama Veche, într-un autocar sosit
din  Turcia,  200  de  articole
vestimentare în valoare de 300.000
lei, inscripţionate cu numele unor
mărci cunoscute, susceptibile a fi
contrafăcute.
În data de 04.07.2024, la Punctul de Trecere a Frontierei Vama
Veche,  poliţiştii  de  frontieră  români  împreună  omologii
bulgari, au efectuat o acțiune comună având ca scop prevenirea
și  combaterea  migrației  ilegale  și  infracționalității
transfrontaliere.
Cu această ocazie, au efectuat pe sensul de intrare în ţară,
controlul specific asupra unui autocar înmatriculat în Turcia.
Astfel,  polițiștii  de  frontieră  au  descoperit  în
compartimentul destinat bagajelor,  200 articole vestimentare
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care purtau însemnele unor mărci cunoscute, susceptibile a fi
contrafăcute. Acestea aparțineau unui bărbat care nu deținea
documente de proveniență și nici acordul titularilor de marcă
pentru punerea în circulație.
Produsele, în valoare totală de aproximativ 30.000 lei dacă ar
fi fost comercializate ca bunuri de marcă, au fost ridicate în
vederea continuării cercetărilor, iar în cauză poliţiştii de
frontieră  efectuează  cercetări  sub  aspectul  săvârşirii
infracţiunii de punere în circulaţie a unui produs purtând o
marcă identică sau similară cu o marcă înregistrată.

(VIDEO) Cum arată noul sediu
al Poliției Vama Veche. Este
amplasat  tot  într-un
CONTAINER
4 iulie 2024 12:32

Poliţiştii punctului din Vama Veche
au  un  sediu  nou  începând  de
sâmbătă, cu o investiţie de peste
330.000 lei.
„În  urma  acestor  investiţii,  poliţiştii  specializaţi  în
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investigaţii  criminale  dispun  de  spaţii  adecvate  pentru
audierea  persoanelor  şi  analizarea  probelor.  De  asemenea,
poliţiştii din structurile de ordine publică beneficiază de
condiţii optime pentru efectuarea controlului corporal şi al
bagajelor”, informează un comunicat al Ministerului Afacerilor
Interne (MAI) transmis, duminică, AGERPRES.

Poliţiştii  pot  întocmi  actele  de  cercetare  penală  într-un
mediu corespunzător, efectua verificări detaliate în bazele de
date  şi  pot  desfăşura  şi  alte  activităţi  circumscrise
activităţilor de menţinere a ordinii şi siguranţei publice, în
cadru corespunzător.

„Mă aflu aici împreună cu colegii din conducerea Ministerului
Afacerilor  Interne,  ai  Inspectoratului  de  Poliţie  Judeţean
Constanţa şi Secţiei 2 Vama Veche – 2 Mai de Poliţie din
cadrul IPJ Constanţa, pentru a vizita noul sediu al Secţiei 2
de Poliţie Vama Veche – 2 Mai. Intenţionăm să extindem această
dotare cu o construcţie în spatele sediului existent, şi el
nou,  pe  fonduri  europene,  în  perioada  care  urmează”,  a
declarat  ministrul  Afacerilor  Interne,  Cătălin  Predoiu,  cu
ocazia evaluării condiţiilor din noul sediu.

(VIDEO/FOTO)  Pe  o  ploaie
torențială, protestul „Suntem
cu doi mai puțini” a pornit
din  Vama  Veche  și  s-a
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terminat  la  locul
accidentului din 2 Mai
4 iulie 2024 12:32

Familia  lui  Sebastian  Olariu,  tânărul
omorât la 2 Mai de șoferul drogat Vlad
Pascu, a fost în fruntea protestului de
azi, organizat între 2 Mai și Vama Veche.
„Suntem cu doi mai puțini” s-a intitulat protestul, la care au
participat câteva zeci de tineri.

Protestatarii cer justiției să facă dreptate.

„Îți vom face dreptate!”, „Cel mai iubit dintre pământeni este
acum un înger”, au scris pe pancarte manifestanții din Vama.
„O să mergem până-n pânzele albe ca să-i facem dreptate”, a
declarat mama lui Sebi.

Valentin Olariu, tatăl lui Sebastian, a spus că: „Am vrut
astăzi, că începe sezonul estival și-am zis că se vor strânge
foarte mulți tineri și sper să ne strângem cât mai mulți, dar
văd că nu ne lasă ploaia. Dar pentru copilul meu fac orice.
Suntem foarte supărați pentru tot ce se întâmplă în justiția
noastră”.

Vlad Pascu, șoferul care sub influența drogurilor a ucis doi
studenți la 2 Mai și a rănit alți trei, a fost trimis în
judecată în luna octombrie, pentru ucidere din culpă, vătămare
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corporală  din  culpă,  părăsirea  locului  accidentului  și
conducerea  unui  vehicul  sub  influența  substanțelor
psihoactive. La termenul din 14 martie a fost admisă judecarea
lui în procedură simplificată, prin care pedeapsa este redusă
cu o treime.

https://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2024/05/video_202
4-05-02_19-00-06.mp4
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Valentin Olariu

https://editiadesud.ro/video-foto-pe-o-ploaie-torentiala-protestul-suntem-cu-doi-mai-putini-a-pornit-din-vama-veche-si-s-a-terminat-la-locul-accidentului-din-2-mai/photo_2_2024-05-02_19-00-06/
https://editiadesud.ro/video-foto-pe-o-ploaie-torentiala-protestul-suntem-cu-doi-mai-putini-a-pornit-din-vama-veche-si-s-a-terminat-la-locul-accidentului-din-2-mai/photo_3_2024-05-02_19-00-06/


2 Mai

2 Mai

https://editiadesud.ro/video-foto-pe-o-ploaie-torentiala-protestul-suntem-cu-doi-mai-putini-a-pornit-din-vama-veche-si-s-a-terminat-la-locul-accidentului-din-2-mai/photo_4_2024-05-02_19-00-06/
https://editiadesud.ro/video-foto-pe-o-ploaie-torentiala-protestul-suntem-cu-doi-mai-putini-a-pornit-din-vama-veche-si-s-a-terminat-la-locul-accidentului-din-2-mai/photo_7_2024-05-02_19-00-06/


2 Mai

https://editiadesud.ro/video-foto-pe-o-ploaie-torentiala-protestul-suntem-cu-doi-mai-putini-a-pornit-din-vama-veche-si-s-a-terminat-la-locul-accidentului-din-2-mai/photo_6_2024-05-02_19-00-06/


2 Mai

https://editiadesud.ro/video-foto-pe-o-ploaie-torentiala-protestul-suntem-cu-doi-mai-putini-a-pornit-din-vama-veche-si-s-a-terminat-la-locul-accidentului-din-2-mai/photo_8_2024-05-02_19-00-06/


2 Mai

https://editiadesud.ro/video-foto-pe-o-ploaie-torentiala-protestul-suntem-cu-doi-mai-putini-a-pornit-din-vama-veche-si-s-a-terminat-la-locul-accidentului-din-2-mai/photo_9_2024-05-02_19-00-06/


Valentin Olariu

2 Mai

https://editiadesud.ro/video-foto-pe-o-ploaie-torentiala-protestul-suntem-cu-doi-mai-putini-a-pornit-din-vama-veche-si-s-a-terminat-la-locul-accidentului-din-2-mai/photo_10_2024-05-02_19-00-06/
https://editiadesud.ro/video-foto-pe-o-ploaie-torentiala-protestul-suntem-cu-doi-mai-putini-a-pornit-din-vama-veche-si-s-a-terminat-la-locul-accidentului-din-2-mai/photo_12_2024-05-02_19-00-06/


2 Mai

2 Mai
 

https://editiadesud.ro/video-foto-pe-o-ploaie-torentiala-protestul-suntem-cu-doi-mai-putini-a-pornit-din-vama-veche-si-s-a-terminat-la-locul-accidentului-din-2-mai/photo_13_2024-05-02_19-00-06/
https://editiadesud.ro/video-foto-pe-o-ploaie-torentiala-protestul-suntem-cu-doi-mai-putini-a-pornit-din-vama-veche-si-s-a-terminat-la-locul-accidentului-din-2-mai/photo_14_2024-05-02_19-00-06/


Continuă  lucrările  pentru
realizarea  Sistemului
Regional Constanța
4 iulie 2024 12:32

Pentru  realizarea  Sistemului  Regional  Constanța,  ambițiosul
proiect în valoare de 100.118.763,80 Euro, au fost prevăzute 3
contracte de lucrări; două dintre acestea au fost semnate la
sfârșitul anului trecut. Cel de-al treilea, CL 37, a fost
semnat astăzi – 12 ianuarie 2023, având ca obiect Aducțiune
Gospodăria de Apă Constanța Sud – Tuzla – Gospodăria de Apă
Eforie  Sud;  Aducțiune  Eforie  Sud  –  Gospodăria  de  Apă
Tatlageac; Reabilitare Gospodărie de Apă Biruința; Reabilitare
Gospodărie de Apă Eforie Sud; Alimentare cu apă Biruința și
Topraisar (stație hidrofor).

Evenimentul s-a desfășurat la sediul RAJA SA, unde au fost
invitați să participe și au răspuns afirmativ, alături de
conducerea  societății,  Președintele  Consiliului  Județean
Constanța  –  Mihai  Lupu,  Primarul  Municipiului  Constanța  –
Vergil Chițac, Primarul Comunei Topraisar – Stelian Gheorghe,
Primarul Comunei Agigea – Cristian-Maricel Cîrjaliu, Primarul
orașului  Techirghiol  –  Iulian  Constantin  Soceanu,  Primarul
Comunei Costinești  – Jean Dorin Dumitru și Florin Mitroi –
Președintele  Asociației  de  Dezvoltare  Intercomunitară  Apă-
Canal Constanța.
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Contractul  semnat  face  parte  din  „Proiectul  Regional  de
Dezvoltare a Infrastructurii de Apă și Apă Uzată în Aria de
Operare  a  RAJA  SA  Constanța”  și  se  înscrie  în  ”Proiectul
prioritar  strategic  privind  Programul  Operațional
Infrastructură Mare (POIM), Axa Prioritară 3 – Dezvoltarea
infrastructurii de mediu în condiții de management eficient al
resurselor”, sprijinit financiar de Comisia Europeană.

Președintele Consiliului Județean Constanța – Mihai Lupu, a
subliniat importanța și necesitatea implementării cu succes a
acestor  proiecte:  “Apa  este  un  element  vital  și  cred  că
angajamentul dumneavoastră de a asigura apă de calitate este
extrem de important, mai ales pe anumite zone care presupun
investiții foarte mari, așa cum sunt acestea. Referindu-ne
strict  la  proiectele  în  discuție,  chiar  dacă  au  creat
disconfort locuitorilor, este pentru prima dată, în zeci de
ani,  când  se  fac  investiții  majore  cu  un  puternic  impact
asupra calității apei și implicit a vieții. Noile investiții
și tehnologii implementate vor duce la creșterea confortului
și a sănătății noastre”.

Lucrările  din  cadrul  contractului  CL37  prevăd  extinderea
aducțiunii principale, respectiv a rețelei de alimentare cu
apă pe o lungime de aproape 53.878 m, cuprinzând unitățile
administrativ teritoriale Agigea, Techirghiol, Eforie, Tuzla,
Costinești, 23 August și Topraisar, reabilitarea Gospodăriilor
de Apă Eforie Sud și Biruința și a SPH Sursă Biruința. Toate
acestea au o valoare de 221.764.980,83 lei cu TVA și se vor
derula pe parcursul a 24 de luni.

Aurel  Presură,  directorul  general  RAJA  SA,  a  dorit  să
sublinieze că “… este ultimul contract de lucrări pe care îl
semnăm. Prin POIM, pentru județul Constanța avem investiții de
peste 503 milioane euro. Acest contract este cel mai mare de
la nivelul Sistemului Regional Constanța, este cel mai lung
segment din conducta de aducțiune de peste 106 km, de la
Medgidia la Mangalia. Este un proiect foarte important pentru
întreg  județul,  care  ne  va  asigura  apă  de  cea  mai  bună



calitate în zeci de localități. Tot de la Medgidia, pleacă o
altă conductă de aducțiune către toată zona Cernavodă, sistem
pe care l-am pus în funcțiune în urmă cu 7 ani, prin Programul
Operațional Sectorial de Mediu”.

Sistemul Regional Constanța a fost proiectat pentru a putea
face față provocărilor actuale și viitoare privind calitatea
și cantitatea apei potabile, ca urmare a degradării treptate a
apelor  subterane  din  acviferul  cantonat  în  calcarele
sarmaţiene, dar și a creșterii accelerate a consumului de apă
din partea de sud a litoralului, determinate de extinderea și
și modificarea urbană. Apa de calitate foarte bună preluată
din frontul de captare Medgidia, suplimentată cu un debit din
sistemul Constanța, va putea asigura, prin infrastructura nou
creată, alimentarea cu apă în 24 de localități de la Medgidia
până la Vama Veche. Conducta de aducțiune ce pleacă de la
Medgidia și ajunge la Mangalia va avea o lungime de peste 106
km. În urma finalizării acestui proiect, debitul de apă ce va
fi asigurat este de 40.646 mc/zi, din care peste 22.000 mc/zi
vor fi pentru orașul Mangalia și pentru stațiunile din sudul
litoralului.

Executarea  investițiilor  asigură,  în  primul  rând,
îmbunătățirea calității vieții și dezvoltarea durabilă a ariei
de  deservire  prin  creșterea  eficienței  sistemelor  de
alimentare  cu  apă  și  de  canalizare,  dotate  cu  tehnologii
moderne de prelucrare a datelor și soluții de optimizare.

Prezent la eveniment, primarul municipiului Constanța, Vergil
Chițac, a declarat: “Prin acest proiect, municipiul Constanța
va beneficia de cea de-a treia sursă de alimentare cu apă
potabilă de cea mai bună calitate. Nu cred că spun lucruri
mari,  dar  proiectul  dumneavoastră,  care  acoperă  întreg
județul, este unul din cele mai mari proiecte investiționale
din 1989 și până acum, atât ca valoare, cât și ca lucrări”.

“Reușita unui proiect depinde foarte mult și de implicarea
autorităților locale. Succesul stă în comunicarea foarte bună,



iar  ADI  Apă-Canal  se  implică  activ  și  este  liantul  între
compania de apă și autorități, pentru implementarea la termen
a  programelor  investiționale”  a  declarat  Florin  Mitroi,
Președintele  Asociației  de  Dezvoltare  Intercomunitară  Apă-
Canal Constanța.

Reamintim că RAJA are în implementare două mari proiecte prin
Programul  Operațional  Infrastructură  Mare,  ce  presupun
derularea unor investiții specifice în domeniul apei potabile
și al apei uzate în 92 de localități din 7 județe – Constanța,
Ialomița, Călărași, Dâmbovița, Brașov, Ilfov și Bacău:

Proiectul  Dezvoltarea  infrastructurii  de  apă  și  apă1.
uzată în municipiul Onești în perioada 2014-2020
Proiectul regional de dezvoltare a infrastructurii de2.
apă și apă uzată în aria de operare a RAJA SA Constanța,
în perioada 2014-2020

La  ora  actuală,  Proiectul  regional  de  dezvoltare  a
infrastructurii de apă și apă uzată în aria de operare a RAJA
SA Constanța, cel mai complex proiect derulat până în prezent,
cuprinde 57 de contracte de lucrări, dintre care 9 au fost
deja finalizate, iar 48 se află în execuție.

Pentru sistemul de alimentare cu apă au fost realizați și
decontați 352,83 km din cei 552 km prevăzuți în contracte,
înregistrându-se  un  progres  fizic  de  63,91%.  În  cazul
sistemului  de  canalizare  menajeră  au  fost  realizați  și
decontați 391,54 km, dintr-un total de 560 km. Progresul fizic
înregistrat este de 69,91%.
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